

000	0000000
2.Shape	000 000 00 00000 00 00 0000 000
3.Material	0 000000000 0 0000 0 00000 000 0 000000 000000 0000000 00000 0 000000 00000 00000 :00000 00000 000000 0000000000
4.Back 00000	000000 00000 00000 00 000 000 .0000 0 000000 0000 0 000000000 0 0000000000 0 0000000
5.Visor	00000000 000 000000 00 0000
6.COLOR	0 0000000000 0 0000000 0 000000 0 0000000 0 0000000 0 0000000 0 00000000 :0000000 00000000 .000 0 0000 0 0000 :000000000 / 000000 00 000000 000 0 0000000 / 000000000 0 00000000 / 0000000 0 0000000 / 00000000.
7.Size	000000000 00 60- 00 56 0 00000000 00 55- 00 48 0 0000 0
8.LOGO	00000000 0 00000000 000 00000000 0 00000000 appliqu� 0 3 00000000d 000
9.MOQ	50 0000 00000000 0000
11.Packing	25PCS / 100 000000000pcs 00000000 / 0000
	0000000 00000 000000000 00000 60000 0000 000000 00 00000" 20 000000
	40 "12000 0000 000000 00 00000 00000000pcs 00000000
	40 "13000 0000 000000 00 00000 000000 00000000pcs 00000000
12. 000000 000000	FOB 00000000 00000000 00000000 00000 0000 000000000 000000 0000 0000000
13. 000000 000000	000000 000 0000 00 0000
14. 000000 000000	T / T 0 L / C 0 0000 0000 0 00000000 00000000.
15. 0000000 000000	4 ~ 7 000000 00000 0000000000 0000 00000
16. 0000000 000000	USD30 00000000 0000 0000000 00 00000000 00000 0000000 .000000000 00000000
17. 000000000 000000	15 ~ 20 000000000 0000 00 00000000 00000000 0000 00000000 00000









帽子的内部结构清晰可见，展示了经典的六片式帽冠设计。黑色的帽带在顶部交汇于一个白色的塑料扣。帽檐部分同样采用了深灰色的面料，与帽冠保持一致。在左侧的内衬上，有一个红白相间的标签，上面印有品牌标识和相关信息。整体来看，这是一款做工精细、设计简洁的休闲帽。

这款 **snapback** 帽子 采用 优质 面料 制作而成，





NO1. 所有圖案 必須 經過 3 次 修改。

NO2. 所有圖案 必須 經過 3 次 修改 後 才能 進行 印刷。

. 所有圖案 必須 經過 3 次 修改 後 才能 進行 印刷 .3 次

. 所有圖案 必須 經過 3 次 修改 後 才能 進行 印刷 3 次 .4 次

所有圖案 必須 經過 .5 次 & amp;. 所有圖案 必須

所有圖案 必須 經過 (3次) 修改 後 才能 進行 印刷 & 所有圖案 必須 經過 3 次 修改 後 才能 進行 印刷 .6 次 snapback 帽 印刷

所有圖案 必須 經過 3 次 修改 後 才能 進行 印刷 3 次 修改 後 才能 進行 印刷 3 次 修改 後 才能 進行 印刷 3 次 修改 後 才能 進行 印刷 5 次 修改 後 才能 進行 印刷

所有圖案 必須 經過 (3次) 修改 後 才能 進行 印刷 / 所有圖案 必須 經過 3 次 修改 後 才能 進行 印刷 3 次 修改 後 才能 進行 印刷 .

NO7. 所有圖案 必須 經過 3 次 修改 後 才能 進行 印刷 .



customer



team



office



workshop

Aung Crown Caps & Hats Industrial Ltd. is direct manufacturer specializing in various hats such as snapback hats, 5 panel camp hat, bucket hat, winter beanie, baseball cap, military cap etc..

There, workers mostly have more than 10 years experience and special production lines are trained for top quality standard. We make sure every piece keep the same good quality no matter for sample or bulk!

Now and then we have customers visit us and the impression they have on us will be "AungCrown do care each detail even our-self do not expect before! That is great for my brand!" Sincerely hope you are the next witness!

With great pleasure and patience, our professional sales team are welcomed your contact of any questions or concerns!





**If you want to know more or have any questions
feel free to contact us**

1. Contact us

2. We will provide you with a detailed information about our products and services.

3. We will provide you with a detailed information about our products and services.

4. We will provide you with a detailed information about our products and services.

5. We will provide you with a detailed information about our products and services.

6. We will provide you with a detailed information about our products and services.

7. We will provide you with a detailed information about our products and services.

8. We will provide you with a detailed information about our products and services.

9. We will provide you with a detailed information about our products and services.